
Generalforsamling 2024     23. april 2024 
 
Velkomst – 29 medlemmer er mødt op og dermed et stykke fra sidste års 36. 
 
Dagsorden: Valg af dirigent. Bestyrelsen foreslår Bent Kok Jensen 
 
Beretning: Medlemstallet er i år uændret, d.v.s. 68 
 
Vi startede ud med vores nytårssammenkomst den 17. januar 2023. 40 deltog og flere gav 
udtryk for et udmærket arrangement.  
 
I bestyrelsen vedtog vi efterfølgende at lade turudvalget komme med forslag til udflugter, 
såvel korte som længere. Udvalget kvitterede ved i første omgang at foreslå en tur til Aarø, 
som kom så betids, at invitation kunne udsendes før vores generalforsamling den 25. april. 
 
Skal vi tage generalforsamlingen først, så deltog der som nævnt 36. Seniorforeningens 
formand Marianne Nielsen var indbudt som gæst og orienterede bl.a. om de kommende 
aftaleforhandlinger og kommende sammenlægning med TAT. 
 
Ellers var det udgiftsniveauet til udflugter, der var det største emne, der optog forsamlingen. 
Turudvalget havde set på en mulig bustur til Egeskov på Fyn inkl. kaffe og mad/frokost, og 
omkostningerne ville sagtens kunne beløbe sig til omkring 800 kr./person, hvilket 
forsamlingen fandt ville være for dyrt. 
 
Regnskabet for  2022 viste eet underskud på 5.514 kr., og vi måtte se i øjnene, at de tilskud 
vi havde høstet en del af (Fondet af 1844, jubilæumsgaver) ikke mere var mulige. 
 
Valborg ønskede ikke mere at deltage i bestyrelsesarbejdet, og i stedet valgtes Marianne 
Roslev (endnu tjenestegørende). 
 
Aarøturen blev en succes. Vi var ikke så mange, men vi fik en dejlig rundtur med 
Aarøbussen til mange punkter på øen, hvor de fleste ikke havde været før. 
 
Efter en kontakt til Fondet af 1844 om klubbens jubilæum sidste år, blev vi bevilget et 
tilskud på 100 kr./medlem til en kommende Ribetur. 
 
Også her havde turudvalget lavet et rigtig fint program med besøg i Domkirken og guidet 
rundtur i det gamle Ribe. 34 (heraf 20 medlemmer) deltog. 
 
Efter to års virke, har turudvalget takket af. Det har vi selvfølgelig taget til efterretning,  
 
(Vingave overrækkes) 
 
SKATs seniorsammenkomst i oktober skal også lige omtales, idet vi til en hvis grad er 
medvirkende til at sammenkomsten kan gennemføres. Der er lavet en procesbeskrivelse fra 
Administrations- og Servicestyrelsen der beskriver hvem der gør hvad og hvornår, men her 
er vi så heldige, at Marianne stort set tager sig af alt det praktiske. Tak for det Marianne.  
 



Det er jo sådan at Fondet af 1844 (altså os selv) yder 200 kr. og SKAT 100 kr. Sidstnævnte 
beløb har SKAT efter et hvis pres valgt at forhøje til 115 kr. og fremover pristalsregulere 
beløbet. 
 
TAT (foreningen af tekniske og administrative tjenestemænd) er ved at blive optaget i DTS. 
TAT-kredsen dækker en række medlemmer i ministerier (bortset fra Skatteministeriet), 
styrelser og andre statslige instituioner, herudover også ansatte på erhvervsskoleområdet. 
TAT har også en seniorkreds på ca 300 medlemmer, som sandsynligvis vil blive en 
selvstændig kreds i DTS. 
 
GDPR er spøgelset, som er kommet for at blive. Det indebærer, at seniorklubberne nu har et 
selvstændigt dataansvar for egne behandlinger af deres medlemmers data. DTS har på vegne 
af seniorkredsen oprettet mailadresser til seniorklubberne, som gør os i stand til at overholde 
reglerne om sikker kommunikation.  
 
OK24 blev jo godkendt i sidste uge. Det betyder,at I kan imødese en stigning i den 
månedlige udbetaling af pensionen med 5,89% pr. 1.4.2024 og lgl. En stigning på 1,31% pr. 
1.4.2025. 


